

Penthouse in Calpe MIT PANORAMAMEER 500.000 €

Wohnfläche: 118 m2. Ausstattung: 1. Stock: Wohn- / Esszimmer, separate Küche, WC mit Dusche, Terrasse. 2. Stock: 3 Schlafzimmer, 2 Bäder. 3. Etage: offene Terrasse von 24 m2. Beschreibung: komplette Installation der Klimaanlage in der ganzen Wohnung, Schränke, Safe, Bodenbeläge aus keramischen Fliesen "Porcelanosa", Fenster aus Aluminium, Doppelverglasung, gebaut im Jahr 2004 mit Materialien von höchster Qualität. Die Garage. Gemeinschafts-Pool, Social Club, Portier. Panoramablick auf das Meer und die Stadt.

Penthouse in Calpe with PANORAMIC SEA VIEW 500.000 €

Total area: 118 m2. Layout: 1st floor: living-dining room, separate kitchen, toilet with shower, terrace. 2nd floor: 3 bedrooms, 2 bathrooms. 3rd floor: open terrace-24 m2. Description: full installation of air conditioning throughout the apartment, wardrobes, safe, floors in ceramic tiles by Porcelanosa, aluminum windows, double glazing, built in 2004 using the highest quality materials. Garage. Community pool, club social, concierge. Panoramic views of the sea and the city.

